



Jin Wang

Beijing

+86 10 8525 5542
jin.wang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- General corporate
- Capital markets
- Corporate compliance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Wang joined Han Kun Law Offices in September 2014, prior to which she practiced law for nine years at Jingtian & Gongcheng, where she was admitted to partner in 2012. Ms. Wang specializes in offshore public offerings, mergers and acquisitions, corporate establishments and restructurings, and foreign investment. She has acted as PRC legal adviser for over 40 overseas listing projects, having completed listing, reorganization, merger and acquisition, private equity and venture capital transactions amounting to over USD 10 billion that cover a wide range of industries such as high-tech, healthcare and life science, telecoms, consumption, service industry, real estate, heavy industry, mining, and agriculture. Ms. Wang is knowledgeable of PRC industrial policies, corporate structures, capital operations, and investment and project management.

EDUCATION

Ms. Wang received a Bachelor of Law degree and a bachelor's degree in economics in 2002 from Peking University. In 2005, she obtained an LL.M. degree in Commercial Law from the University of Edinburgh in the United Kingdom.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

Client Choice: Top 15 Capital Markets Versatile Practitioners Submission Form (LEGALBAND 2021)

The A-List China's Elite 100 Lawyers (China Business Law Journal 2021)

Rising Star Partner in Capital Markets: Equity (IFLR 1000 2021-2022)

Recommended Lawyer Capital Markets: PRC Firm (Legal 500 Asia Pacific 2022)

Recommended Lawyer TMT: PRC Firm (Legal 500 Asia Pacific 2022)

WORKING LANGUAGES
Chinese, English



王瑾

北京

+86 10 8525 5542
jin.wang@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 一般公司事务
- 资本市场
- 公司合规

工作经历

王瑾律师从 2014 年 9 月起至今在汉坤律师事务所工作，在此之前她在竞天公诚律师事务所工作了 9 年并于 2012 年成为该所合伙人。王瑾律师主要专长于境外公开上市发行、重组并购及外商投资。她曾在超过 40 家公开上市发行项目中担任中国法律顾问服务，完成的上市、重组、并购、私募融资项目涉及金额达百亿美元。她所服务的客户涵盖众多行业，包括高科技、生物医药、通信、消费、服务业、房地产、能源、重工业、矿产及农业等。她对相关产业政策、架构设计、资本运营、产业投资、项目运作等有具体、深入的了解和丰富的实务经验。

教育背景

王瑾律师于 2002 年获北京大学法学学士学位及经济学双学位，2005 年获得英国爱丁堡大学商法硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

“2021 年度 LEGALBAND 客户首选：资本市场多面手 15 强”（LEGALBAND 2021）

“100 名中国法律精英”（商法 2021）

“新星合伙人 资本市场：股权”（IFLR 1000 2021-2022）

“推荐律师 资本市场：中国律所”（Legal 500 Asia Pacific 2022）

“推荐律师 TMT：中国律所”（Legal 500 Asia Pacific 2022）

工作语言

中文、英文